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Z Á P I S   

       

ze 19. veřejného zasedání Zastupitelstva obce KOSOŘICE 

konaného dne 29. listopadu 2017  

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:00 hod. starostou obce Kosořice Ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu. 

Omluven: Sabolová Marcela a Koch Šárka  

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od   21.11.2017 do 29.11.2017. 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno 5 členů zastupitelstva – zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným 

 výsledek hlasování: pro  5 proti  0 zdrželi se  0 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Majetkové záležitosti 

- Prodej části pozemku p.č. 76/14 

5. Přezkoumání hospodaření obce z KÚSK    

6. Zprávy z činnosti OÚ 

7. Diskuse 

8. Návrh usnesení  

 

 

K bodu 1. 

Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 5  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu    Jan Adámek a Denisa Mojžíšová Pýchová     

 výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Jaroslav Macháč a Václav Vávra  

výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 13.9.2017  

• Kolaudace ČOV dne 20.9.2017 

• Kanalizace a ČOV předáno společnosti VaK Mladá Boleslav   

 

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření 
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RO č. 11/2017  - příjmy  +      3864,00 

   - výdaje  +    28800,00  

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 12/2017  - příjmy  +     18226,00 

- výdaje +   100000,00 

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 13/2017  - příjmy  +              0,00 

   - výdaje  +    162246,00 

Zastupitelé berou na vědomí 

RO č. 14/2017  - příjmy  +   0,00 

  - výdaje  +    159968,00 

Zastupitelé berou na vědomí 

 

  

K bodu 4. 

Majetkové záležitosti  

o Prodej části pozemku parc.č. 76/14. Starostou byl předložen návrh na změnu podmínek 

prodeje ještě před jeho projednáním. Navrhnul prodej podmínit doložením prodeje 

sousedních pozemků p.č. 76/66 a p.č. 690 stejnému majiteli.  

Zájemce o koupi pan Ladislav Drahota písemně sdělil, že již nemá o koupi pozemku 

zájem. Další žádost o koupi podala Jolana Ochabová, Kosořice č.p.90.  

Schválení prodeje části pozemku p.č. 76/14 o výměře 307m² v k.ú. Kosořice, ostatní plocha 

za cenu 200 Kč za 1m² paní Jolaně Ochabové, Kosořice č.p. 90, Kupní smlouva bude 

podepsána po prokazatelném doložení prodeje sousedních pozemků p.č. 76/66 a p.č. 690 

stejnému majiteli 

 výsledek hlasování:  pro  4 proti 1 zdrželi se  0 

       Mojžíšová Pýchová Denisa 

 

o Smlouva o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene pro novostavbu p.Vojtěcha 

Řezáče na pozemku p.č. 650/1 v k.ú. Kosořice. Jedná se o obecní pozemek, ve kterém 

budou uložena vodovodní přípojka pro budoucí RD. Souhlas obce je nutný 

k vodoprávnímu řízení. 

Schválení smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene pro Vojtěcha Řezáče na 

pozemek p.č. 650/1 v k.ú. Kosořice na akci – Prodloužení vodovodní přípojky PN110  

 výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

 

o Schválení nové zřizovací listiny pro jednotku SDH Kosořice dle pokynů HZS 

Středočeského kraje, Územního odboru Mladá Boleslav 

výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

 

o V návaznosti na předchozí bod je nutno jmenovat velitele jednotky SDH – jmenován pan 

Jiří Cerman 

výsledek hlasování:  pro  5 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 5. 

Dílčí přezkoumání hospodaření obce  

Dne 18.10.2017 bylo pracovníky KÚ Středočeského kraje provedeno dílčí přezkoumání 

hospodaření obce za rok 2017. Starosta seznámil zastupitele, že nebyly shledány žádné vady 

ani nedostatky.  

Zastupitelé berou na vědomí. 

 

Pověření finančního výboru sestavením rozpočtu na rok 2018. 
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K bodu 6. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Zimní údržba komunikací – objednána údržba místních komunikací u pana Pekaře, údržbu 

chodníků bude zajišťovat pan Kovařík 

 Rekonstrukce kapličky – příští týden by měla být předána stavba – busta TGM bude 

opravena – rozpadla se 

 Otevírací doba sběrného místa po zimní období do 17 hodin 

 Průjezd nákladních vozů – stížnost pana Hlaváče. Stížnost bude postoupena Tereosu 

k nápravě 

 V sobotu dne 2.12.2017 od 16:30 hodin u kapličky – akce rozsvěcení vánočního stromku  

 Ve dnech 12. a 13.1.2018 se uskuteční volby presidenta ČR – do 2.12.2018 nutno 

jmenovat zapisovatele OVK  

 

K bodu 7. 

Diskuse: 

• Kunová – spojení na firmu, která bude provádět přípojky k nemovitostem? 

• Vávra – od pondělí již budou obvolávat zájemce o připojení. Začnou s připojováním 

nejprve u starších občanů. 

• Chudárek – k tlakové kanalizaci – provozní řád – zařízení na vlastním pozemku je 

v majetku obce, kdo bude zajišťovat případné opravy? 

• Starosta – při zprovoznění šachty dostane každý instruktáž a pokyny od pracovníků 

provozovatele  

• Chudárek – k tlakové kanalizaci – poškození elektromotoru, kdo zajistí a zaplatí opravu? 

• Vávra – pokud se bude občan řídit provozním řádem, nemělo by k poruchám docházet. 

Náklady na opravy nezaviněné občanem jdou za provozovatelem nebo obcí 

• Chudárek – co je nadměrné množství tuku?  

• Vávra – vznést dotaz na provozovatele (VaK Mladá Boleslav). 

• Chudárek – přechod u mateřské školky – zatím nedostal žádné vyjádření od obce  

• Starosta – již v minulosti bylo na OÚ vyvoláno jednání s p. Chudárkem za účasti starosty 

a místostarosty. Na tomto jednání byly panu Chudárkovi sděleny veškeré informace, které 

byly ohledně dalšího zabezpečení přechodu diskutovány na odboru dopravy magistrátu 

Mladá Boleslav. Zodpovědnost je na řidičích, aby dodržovali předepsanou rychlost při 

průjezdu obcí a respektovali sníženou rychlost v oblasti přechodu na 40km/h dle 

dopravního značení.  

 

K bodu 8. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložil Jaroslav Macháč   

Schválení usnesení  

výsledek hlasování pro 5 proti 0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:50 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 
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Ověřovatelé:    Adámek Jan   

 

Mojžíšová Pýchová Denisa           

 

 

 

 

   ……………………..     …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 

 


